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ARTEMISIA ARGYI EXTRACT
艾叶提取物

产品简介 / PRODUCT INTRODUCTION 

This product is a kind of bitter brown concrete extracted from the dried leaves of Artemisia argyi levl. et Vant. 

by ethanol.

As a traditional Chinese medicine, Artemisia argyi has good effects in the treatment of gynecological 

diseases such as less abdominal pain, dysplasia, infertility due to coldness, vomiting blood, epistaxis, 

multiple bleeding, bleeding after pregnancy, as well as cancers of digestive tract, lung cancer, thyroid 

cancer, pancreatic cancer, etc., and can be used for external treatment of pruritus.

本品为菊科植物艾Artemisia argyi的干燥叶经乙醇浸提得到的棕褐色浸膏，味苦。

艾叶作为一种传统中药在治疗少腹冷痛，经寒不调，宫冷不孕，吐血，衄血，崩漏经多，

妊娠下血等妇科疾病，以及消化道肿瘤、肺癌、甲状腺肿瘤、胰腺癌等癌症方面有较好效

果，且可用于皮肤瘙痒外用治疗。



产品优势

产品规格

产能

/ ADVANTAGES  OF  PRODUCT

/ SPECIFICATION  OF   PRODUCT

/ CAPACITY

本公司拥有艾叶提取物专用生产线，可定制各种规格高质量产品。

艾叶提取物 ARTEMISIA ARGYI EXTRACT

艾叶中的主要成分性指标为异泽兰黄素和棕矢车菊素。
The main active components in Artemisia argyi leaves were 
Eupatilin and Jaceosidin.

主要生理活性
MAJOR

PHYSIOLOGICAL
ACTIVITY

改善或预防更年期障碍、心血管疾病、退行性脑疾病；
Improve or prevent menopausal disorders, cardiovascular diseases and 
degenerative brain diseases;

可作为炎症性肠疾病治疗剂
Used as a therapeutic agent for inflammatory bowel diseases;

新生血管引起的失明的预防剂
Prophylaxis for blindness caused by neovascularization

可抑制乳腺癌的发展和转移
Inhibit the development and metastasis of breast cancer;
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异泽兰黄素  Eupatilin 棕矢车菊素  Jaceosidin

艾叶95%乙醇提取物
Artemisia argyi leaves 

extract(95% ethanol)

名称 Product name 指标名称  Name of  index 质量标准 Quality standard

苯并芘  Benzopyrene

异泽兰黄素 Eupatilin

棕矢车菊素 Jaceosidin

≤30ug/kg

0.8%-2.40%

0.25%-0.75%

产品中致癌性苯并芘成分通过物理脱除工艺能完全脱除，产品质量符合韩国药典要求
Carcinogenic benzopyrene in the product can be completely removed by physical removal process, and the product quality 
meets the requirements of Korean pharmacopoeia.

原料只来自经审计合格的供应商，来源稳定、质量远高于药典要求
The raw materials are only audited qualified suppliers, whose source is stable and the quality is much higher than the 
requirements of pharmacopoeia

产品经过DMF注册，并验收通过KFDA审计，生产、质量可控
The product DMF has been registered and passed the KFDA audit. The production and quality are controllable.

The company has a special production line for Artemisia  argyi extract, which can provide 

customized products with various specifications and high quality.
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